
Artikel 44-vragen inzake mogelijke netcongestie en werking Windpark Koningspleij 

 

23 april 2025 

Aan het college van Burgemeester & Wethouders, 

Naar aanleiding van een signalen van een bezorgde inwoners over de werking van de windturbines 
van Windpark Koningspleij, stellen wij u conform artikel 44 van het Reglement van Orde de volgende 
vragen: 

1. Klopt het dat de windturbines op Windpark Koningspleij regelmatig worden afgekoppeld 
van het elektriciteitsnet vanwege netcongestie? 
a. Zo ja, hoe vaak is dit sinds de ingebruikname van het park voorgekomen? 
b. In welke gevallen en onder welke voorwaarden worden de turbines afgekoppeld? 
c. Wat vindt de betrokken energiemaatschappij hiervan? 

2. Klopt het dat de windturbines soms blijven draaien zonder stroom aan het net te leveren? 
a. Wat is de reden hiervan? 
b. Worden de wieken dan aangedreven zonder dat er daadwerkelijk stroom wordt opgewekt 
of geleverd? 
c. Wordt hiervoor externe energie gebruikt (zoals dieselgeneratoren), of draaien de turbines 
autonoom? 

3. Kan het college de raad inzicht geven in een overzicht of rapportage over het aantal uren of 
dagen sinds de ingebruikname dat de turbines niet hebben kunnen leveren aan het net? 
a. Wat gebeurt er in die situaties met de opgewekte energie? 
b. Wordt deze opgeslagen, lokaal gebruikt, of gaat deze verloren? 

4. Wat zijn de kosten- en batengevolgen van deze situatie? 
a. Heeft dit financiële consequenties voor de gemeente of haar partners in het project? 
b. Wordt verspilling van energie voorkomen, en zo ja, op welke wijze? 
c. Kan het college een rapportage opstellen en deze naar de raad sturen met de kosten en 
baten omtrent Windpark Koningspleij: denk aan realisatie kosten, beheer en onderhoud, 
levering van stroom aan het net, verbruik van die stroom en lopende subsidiestromen? 

5. Indien van toepassing hoe wordt deze situatie gecommuniceerd naar betrokken bewoners 
en energiecoöperaties? 
a. Zijn inwoners hierover geïnformeerd? 
b. Is de raad hierover geïnformeerd? 
b. Hoe worden transparantie en draagvlak gewaarborgd? 

 

We kijken uit naar de beantwoording. 

Ondertekend, 

G. Luurssen – Forum voor Democratie 

 


